
Bestyrelsesmøde i Stensmosen 

D. 9/1 2023 klokken 16.45-19.15 

Til stede: Arendse, Kasper, Jesper, Olena, Emilie, Julie, Tina og Bettina 

Afbud fra Tetyana og Marie 

 

Dagsorden 

1. Valg af referent samt afklaring af punkter til eventuelt. Julie er referent. 

 

2. Det næste år i bestyrelsen.  

 

Fra referatet: Bestyrelsen vil lave et tiltag ”Nyt fra bestyrelsen”. Information 

m.m. sendes ud på AULA. Julie laver en plakat om det. Hvordan går det med 

det? 

Julie viser et udkast til en lamineret plakat, hvor bestyrelsen kan opsætte 

aktuelle referater, opslag om arrangementer og diverse info. Det blev godkendt, 

og Julie laver én til hver ende i Stensmosen. 

 

Bettina har hængt opslag op, med billeder af bestyrelsesmedlemmerne. Der 

mangler et foto af Olena og Emilie. Kasper tager et billede af de to, og sender 

til Bettina. (Bettina kan også tage et billede) 

 

3. Valg af repræsentanter til festudvalg, dialogmøder m.m.: 

 

Festudvalg (Legepladsfest): Alle, Julie kan være tovholder. 

 

BFU fællesspisning, tilmelding, betaling, bestilling af råvarer samt 

tilberedning: Julie, Jesper, Olena. 

 

Forældre arbejdsdage 2 om året: Olena, Kasper, Jesper. 

 

Dialogmøder 1-2 om året på rådhuset: Emilie, Arendse. 

 

 

4. Høring om børne- og ungepolitikken. 

Julie skriver et udkast til høringssvar, og sender det til bestyrelsen på AULA.  



Bestyrelsen er enige i alt hvad der står i udkastet til politikken, men savner 

noget mere konkret omkring hvordan de ting skal sikres. Det er uambitiøst.  

Det er ikke nok, f.eks. at skrive overordnet, at ”vi skal alle yde en indsats for at 

hjælpe barnet eller den unge, hvor de har behov for det.” Der bør stå, HVAD, 

HVEM og HVORNÅR der gribes ind så trivsel og udvikling kan støttes. 

Man kunne med fordel lade sig inspirere af andre kommuners politik på 

området, for eksempel Høje Taastrup kommune. 

 

5. Økonomi m.m. Bettina giver på hvert møde information, bl.a. et overblik over 

budget og forbrug samt sygefravær. 

 

Der var penge tilbage på budgettet i december, cirka 90.000. Den tomme 

pædagogstilling er årsag til overskuddet i 2023. 

 

Der er blevet indkøbt en del legetøj, beskæftigelse og inventar, i alt for cirka 

60.000. Legekøkken, dukker, perler, puder m.m. 

 

Vi forsøger nu igen at få besat pædagogstillingen. Den er opslået, med 

mulighed for samtaler løbende, i håb om at få fat i én, før de når at blive tilbudt 

andre jobs. Der er en samtale d. 12/1, måske kommer der flere samtaler. 

 

Vi har et højt sygefravær. 

Gülüzar er stadig delvis syg, men er på vej op i tid. Bettina er på vej op i tid. 

Derudover rammes vi af virus, som alle andre.  

 

Vi oplever desværre ofte, at børn afleveres sløje, eller før de er ordentligt 

raske.  

Det er et udtryk for, at forældres muligheder for at passe deres syge børn er 

dårlige. Men det gør også, at medarbejdere får mere sygefravær. Hvad kan der 

gøres? 

Bestyrelsens holdning er, at Stensmosen skal være mere strikse i forhold til 

sygdom hos børn. F.eks. holde på at børn holdes hjemme 48 timer efter 

omgangssyge, når der er epidemi. Vi er alle nødt til at hjælpe hinanden, og 

passe på børn og voksne. 

Bettina skriver til forældre om håndvask og håndsprit, samt sygdom generelt. 

Bestyrelsen vil gerne skrive ud til forældre om sygdom, og den onde cirkel, når 

børn sendes sløje af sted. 

 



Silja holder 3 måneders orlov fra d. 19/1. Hun skal ud at rejse. Silja kommer 

heldigvis tilbage til maj. 

 

I år starter hele personalegruppen på ICDP uddannelse: International 

Child/Caregiver Development Program. Vi forventer at starte op før 

sommerferien. Uddannelsen kommer til at beslaglægge mange af vore møder, 

og varer cirka et år. 

 

Gulve. Bettina har i et år forsøgt at få skiftet to gulve, som er helt slidt igennem 

og så ru at rengøringen har meget svært ved at gøre dem rene.  

Bettina har tidligere kontaktet Ali Zamir, som er bygningsansvarlig, dels ved 

de årlige bygningssyn i december 2022  og igen i december 2023. Dels ind 

imellem bygningssyn ved flere lejligheder. Bettina har også kontaktet chef 

Charlotte Schunck, og fik d. 4/10 2023 det svar, at puljen var opbrugt for 2023, 

men gulvene skiftes ved renovering i 2027. 

Måske skal bestyrelsen på banen, i håb om at det kan give pote. 

Bettina sender fotos m.m. til Kasper, som vil prøve at gøre noget. 

 

 

6. Nyt fra børnehaven/vuggestuen v/ Tina.  

Tina spørger, hvad bestyrelsen ønsker, punktet skal indeholde? Vi sætter 

punktet på næste møde, og overvejer i mellemtiden. 

Kommentarer: 

Drop info om pædagogiske fokuspunkter, som alle forældre informeres om 

alligevel. 

Mere om hvordan det går i grupperne, hvordan børnene trives. 

Gerne information om nye børn, men det er mest relevant at grupperne selv 

informerer om det. 

Bestyrelsen savner information til alle forældre om, hvilke voksne der er på 

fordybelsesgrupperne i børnehaven. Lige nu er Cecilie, Lucas, Gülüzar og Sille 

på lille og mellemgrupperne. Helene og Asta er på cykelholdet. 

 

 

7. Eventuelt. 
Bettina laver opslag til døren i børnehaven: Tag kun dit eget barn med gennem 

døren. 

 

NÆSTE MØDE d. 12/3 2024 



• Hvad skal punktet nyt fra børnehaven og vuggestuen indeholde? 


